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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 23  noiembrie, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.151/16.11.2012 a  fost 

convocată  şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  şi   dl. Benzar Vasile, inspector specialitate. 

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : 10 sunt  prezenţi  iar unul este  

absent: domnul consilier  Laver Pavel. 

 Prin  grija  secretarului consiliului a fost  pus la dispoziţia consilierilor locali   

procesul verbal al şedinţei anterioare.  Sunt  întrebaţi  domnii consilieri dacă sunt de 

acord cu procesul verbal redactat. Procesul-verbal  este aprobat în unanimitate  de  

domnii consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Domnul  primar, Vasile  Bejera, iniţiatorul  şedinţei  ordinare, prezintă ordinea  

de zi.  

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea rectificării  bugetului consiliului local  pe  anul 2012; 

2. Aprobarea   reţelei  şcolare ce  va funcţiona  în anul şcolar 2013-2014; 

3. Aprobarea avizului  pentru investiţia executată de  S.C. RCS&RDS S.A.  

Bucureşti ; 

4. Aprobarea  desemnării   reprezentantului  în Adunarea Generală  a 

Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apa - canal Timiş; 

5. Aprobarea  demarării  procedurii de atribuire a gestiunii serviciului de 

alimentare cu apă a comunei  Ştiuca; 

Ordinea  de zi  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii consilieri prezenţi 

la  şedinţă. 

Domnul consilier Bejera  Ştefan,  preşedintele  de şedinţă,  preia  conducerea  

şedinţei ordinare.    

 Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării  

bugetului consiliului local  pe  anul 2012.  Domnul Benzar Vasile, inspector 

specialitate, prezintă referatul compartimentului de specialitate privind rectificarea 
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bugetului al consiliului  local al comunei Ştiuca.   Sunt  prevăzute  la  venituri  totale  

rectificări în plus  de 180,90 mii  lei.  La  asistenţă socială cresc cheltuielile cu 6,90 mii 

lei. De asemenea cresc cheltuielile la capitolul servicii  de  dezvoltare publică cu 30,00 

mii lei şi la capitolul protecţia mediului cu 150,00 mii lei. Bugetul  de venturi proprii şi 

subvenţii creşte  cu 50,00 mii lei. Cheltuielile  sunt  pentru  servicii dezvoltare publică  

cu 10,00 mii lei şi  pentru agricultură cu 40,00 mii lei. 

- dl.consilier Braşoveanu Ionuţ, întreabă: în această  situaţie sunt  acoperite 

cheltuielile  cu  salariile  pentru  asistenţii personali ?  

- dl. primar Vaslie Bejera, răspunde : suntem printre puţinele comune  din 

zonă care  mai are angajaţi  asistenţi  persoane cu handicap. Celelalte  comune  au 

trecut,  de  la începutul acestui an, la acordarea  indemnizaţiilor pentru persoanele  cu 

handicap.  Dacă  în anul  2013  nu  sunt  asigurate  fondurile necesare,  vom  fi nevoiţi 

să trecem la oprirea  activităţii  asistenţilor persoanelor  cu handicap   şi  să asigurăm 

fondurile necesare  indemnizaţiilor  pentru  persoanele  cu handicap.      

- dl.consilier Braşoveanu Ionuţ, întreabă: cât s-au cheltuit cu  serviciile  

publice? 

- Dl. Benzar Vasile, inspector specialitate, răspunde : cheltuielile cu 

serviciile  publice cuprind  în general toate  cheltuielile cu bunurile materiale cum ar  fi 

furniturile  pentru  birou, încălzirea, iluminatul public, carburanţi  şi lubrefianţi, 

materiale  şi piese  de schimb, deplasări, etc. 

- dl.consilier  Bejera  Ştefan, întreabă: cheltuielile  pentru agricultură 

pentru  ce  sunt? 

- dl. primar Vaslie Bejera, răspunde : aceste fonduri  sunt  cu destinaţie  

precisă : întreţinerea  păşunilor. Aşa  după  cum  se  poate  observa de  doi ani 

consecutivi  banii  din subvenţia  acordată s-au  alocat pentru întreţinerea păşunilor. 

Domnul   preşedinte  de şedinţă constată  că  nu  mai sunt  alte intervenţii  şi  

supune la vot proiectul de hotărâre. Cu  10 voturi, în unanimitate,   se aprobă  

Hotărârea  nr.17  privind aprobarea rectificării  bugetului consiliului local  pe  anul 

2012. 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei  şcolare 

ce  va funcţiona  în anul şcolar 2013-2014. Domnul consilier Benzar Nicolae, 

directorul şcolii  gimnaziale,  prezintă referatul privind aprobarea  reţelei  şcolare ce  

va funcţiona  în anul şcolar 2013-2014. Faţă de anul acesta a fost  adăugată şi  

grădiniţa cu program normal din Zgribeşti. Domnul   preşedinte  de şedinţă constată  

că  nu sunt  alte intervenţii  şi  supune la vot proiectul de hotărâre. Cu  10 voturi, în 

unanimitate,   se aprobă   Hotărârea  nr.18  privind  aprobarea  reţelei  şcolare ce  va 

funcţiona  în anul şcolar 2013-2014. 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea avizului  

pentru investiţia executată de  S.C. RCS&RDS S.A.  Bucureşti. Dl. primar Vaslie 

Bejera, prezintă expunerea  de  motive  privind avizul  pentru  investiţie realizată de  

către  SC RCS&RDS SA Bucureşti  "Extindere reţea tehnico-edilitara aeriana si  

subterana pentru furnizare servicii de televiziune prin cablu, internet, telefonie"  în  

unele  localităţi din comuna Ştiuca.  În urma  acestei  investiţii vor  fii asigurate  
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condiţii foarte  bune  de vizionarea programelor TV, accesului la Internet  şi nu în 

ultimul rând  la  telefonie  fixă şi mobilă.  Domnul   preşedinte  de şedinţă constată  că  

nu   sunt  alte intervenţii  şi  supune la vot proiectul de hotărâre. Cu  10 voturi, în 

unanimitate,   se aprobă   Hotărârea  nr. 19 privind aprobarea avizului  pentru 

investiţia executată de  S.C. RCS&RDS S.A.  Bucureşti. 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea desemnării   

reprezentantului  în Adunarea Generală  a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 

Apa - canal Timiş. La acest  punct  al ordinii  de  zi, domnul  primar, Bejera  Vasile,  

prezintă   proiectul  de hotărâre privind  desemnarea reprezentantului în Adunarea 

Generală a  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apa - canal Timiş.  Conform  

acestui  proiect  este  desemnat  domnul  Bejera Vasile, primar al comunei  Ştiuca. 

Domnul primar prezintă  domnilor  consilieri  câteva  activităţi  ale  Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Apa - canal Timiş. Domnul   preşedinte  de şedinţă supune 

la vot proiectul de hotărâre. Cu  10 voturi, în unanimitate,   se aprobă   Hotărârea  

nr.20 privind desemnarea reprezentantului în Adunarea Generală a  Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Apa - canal Timiş. 

Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării  

procedurii de atribuire a gestiunii serviciului de alimentare cu apă a comunei  Ştiuca. 

La acest  punct  al ordinii  de  zi, domnul  primar, Bejera  Vasile,  prezintă  expunerea  

de motive  privind  necesitatea  şi oportunitatea  demarării  procedurii de atribuire a  

gestiunii serviciului de  alimentare cu apă din  comuna  Ştiuca. La  această  dată  nu 

mai  putem îndeplini  condiţiile necesare  întrucât nu  dispunem licenţele de exploatare   

ne  este  foarte  greu  să menţinem  raportul cost – calitate optim. Conform  legislaţiei 

în vigoare gestiunea serviciului de alimentare cu apa se poate  organiza si  realiza prin 

următoarele modalităţi : gestiunea directă  sau gestiunea delegată.  Stabilirea 

modalităţii de gestiune se face prin hotărâri ale consiliului local al comunei  în baza  

unui  studiu  de  privind delegarea gestiunii  serviciului de alimentare cu apa  din  

comuna Ştiuca. Domnul   preşedinte  de şedinţă constată  că  nu  sunt  alte intervenţii  şi  

supune la vot proiectul de hotărâre. Cu  10 voturi, în unanimitate,   se aprobă  

Hotărârea  nr. 21 privind aprobarea demarării  procedurii de atribuire a gestiunii 

serviciului de alimentare cu apă a comunei  Ştiuca.  
Domnul   primar Vaslie Bejera  doreşte să prezintă  consiliului  local  o 

informare  a  unor activităţii  desfăşurate  de la şedinţa  precedentă: 

- s-au finalizat lucrările  de modernizare  a drumului DC 133 care face  

legătura  cu  localitatea  Scăiuş din judeţul Caraş-Severin,   

- lucrările la  investiţia  canalizare din localitatea Ştiuca  sunt   finalizate la 

reţeaua  principală de colectare  a apelor  menajere uzate.  

- au  început  lucrările  de modernizare  a drumului judeţean DJ 584 Ştiuca 

– Zgribeşti. 

- Lucrările  de întreţinere a  păşunilor  s-au făcut şi  se fac în limita 

fondurilor  alocate,  atât  pentru bovine  cât  şi pentru ovine. 

- Conducerea primăriei, în data de 20 noiembrie 2012, a participat  la  

discuţiile cu reprezentaţii M.Ap.N.   pe  problemele  litigioase  referitoare la terenurile  
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ce constituie  „Poligonul Ştiuca”.  La  această discuţie  au participat  şi reprezentaţi 

din parte Instituţiei prefectului -  judeţul Timiş.  Discuţiile purtate  au scos  în evidenţă 

că,  printr-o înţelegere  corectă a problemei poligonului  din partea conducerii  

M.Ap.N.,   problemele litigioase  se  pot rezolva  fără a  se apela  la instanţele  de 

judecată. 

-  Domnul consilier Miloş Jim : crescătorii  de  ovine  iar  au început să 

calce  culturile însămânţate  în această  toamnă.  De asemenea  este   nemulţumit  de  

modul  cum gestionează  asociaţia  banii  primiţi ca sprijin. Doreşte, în numele 

colegilor  consilieri,  să  fie  convocaţi în şedinţa viitoare crescătorii de ovine pentru a 

justifica  modul  de  folosire  a fondurilor  primite şi de  fii  atenţionaţi  că  vor  suferii 

amneziile  prevăzute  de lege dacă nu respectă proprietate  funciară.  

- dl. primar Vaslie Bejera, răspunde : vom invita la şedinţa  viitoare pe toţi 

membrii asociaţie  de  crescători de ovine pentru a  vedea  punctul lor  de vedere. 

În ultima  parte  a  şedinţei sunt reluate în discuţie   tabele  cu  persoanele din 

localităţile comunei   şi  care  trebuie  să achite taxa de salubritate .  Se  stabileşte ca în 

şedinţa  viitoare se  va lua  hotărârea referitoare  la această  taxă. 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                      Întocmit, 

    consilier         Secretar, 

Ştefan     Bejera                   Marian  Dincă 

 
 

 

 


